



明智抉擇建未來

才俊壽險計劃

為家人作好經濟保障，才能從容應付各項日常負擔，如生活開支、樓宇供款、退休金儲備、及子女未來教育經費等。富衛特別設計的才俊壽險計劃是一個保費特廉而又具儲蓄成分的終身壽險保障，助您開展個人財務計劃，及實現您及家人的目標理想。

廉宜保費巨保障

才俊乃一個保費廉宜保額大的終身壽險計劃，可為需肩負沉重家庭負擔的您，提供一個安心的未來生活保障。

保費固定 更有預算

於受保期間，基本保費保持不變，確保您擁有更佳的財務預算。

額外每年添紅利

每年享有紅利派發。您可把紅利提取使用，或可選擇存放在公司賺取利息。

現金助解燃眉急

保單內每年積存的現金價值，可以貸款形式提取，以應不時之需。

額外保障樂無憂

在計劃您個人儲蓄的需要及保障的同時，亦不要忘記選擇適合您的額外附加保險，以確保您的計劃能全面保障您的未來，令您安枕無憂。

免責聲明：

以上資料只供參考及旨在描述計劃主要特點，有關條款細則的詳細資料，請參閱保單條款。本單張及保單條款內容於描述上有任何歧異，應以保單條款英文原義為準。本單張中英對照，如有任何歧異，概以英文原義為準。

(PMH003AB1308)

保險

WWW.FWD.COM.HK 3123 3123

FWD





Smart Decisions
Secure Your Future

AeconoSmart

You should always be financially well prepared to support yourself and your family by taking care of such important expenses as the mortgage, education funds for your children and retirement savings. AeconoSmart is designed with a low premium and significant protection to enable you to meet you and your family's current and future goals.

High Protection with Low Premium

AeconoSmart is a life insurance plan that offers high protection at a low premium, best suits people with heavy family burdens.

Fixed Premium for Easy Planning

Premiums remain constant throughout the Policy period, which enables you to better plan your finances.

Dividends Paid Every Year

AeconoSmart is a whole life insurance plan with dividends paid annually. You can choose to take out the dividends or accumulate them to boost the interest you earn.

Cash Available for Loans

In case of emergencies, you can take out a loan against the current accumulated cash value of your Policy to meet your financial needs.

Extra Protection Gives You Peace of Mind

While you are planning ahead for your saving and life insurance protection needs, please remember that supplementary riders can give you the added security of comprehensive insurance coverage, relieving your unnecessary worries and burdens.

Disclaimer:
The above information is for reference only and is indicative of the key features of the Plan. For a complete explanation of the terms and conditions, please refer to the Policy Provisions. In the event of any ambiguity or inconsistency between the terms of this leaflet and the Policy Provisions, the Policy Provisions in English shall prevail. In the event of any discrepancy between the English and Chinese version of this leaflet, the English version shall prevail.

(PMH003AB1308)

INSURANCE

WWW.FWD.COM.HK 3123 3123

